
Referat - årsmøde fodbold – søndag den 26. januar 2025 
Deltagere 
Peter Lynnerup, Casper Manø, Morten Lykkegaard, Morten Holm, Kurt Nielsen, Morten Linde Justesen, 
Morten Steensgaard, Spætter, Lars Viberg, Thomas Vinge, Niels Frandsen, Lisbet Bøgh Frandsen, 
Rasmus Højlund, Lasse Kjær, Karina Astrup Rasmussen, Kasper Mundbjerg Eriksen  

 

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslår Thomas Frandsen, som kan konstatere at årsmødet er lovligt indkaldt via 
hjemmeside og mail. 

2. Beretning fra afdelingsbestyrelsen 

Rasmus aflægger beretningen på vegne af bestyrelsen. 

Beretning fra bestyrelsen kan ses i nedenstående bilag A. 

Kommentarer og input fra fremmødte: 

Kunstgræsbane og banefordeling 

- (Mis)brug af kunstgræsbanen i sommermånederne; kunstgræsbanen er allermest udsat, når 
det er tørt og varmt. Bør man indføre regler for brug af banen i denne periode? Og i så fald 
hvilke? 

- Der er behov for tydeligere kommunikation, og at denne bliver overholdt ift. banefordeling – 
gælder både træning og kamp. 

- Husk at give besked til udebanehold, hvis kampen spilles på kunstgræs. 

- Medmindre der er meget våde forhold, har Bane 1 godt af at blive spillet til. Denne bane kan 
derfor også tages i brug som træningsbane 

o Skåner kunstgræsbane og kan løse eventuelle problemer med pladsmangel. 

o Sørg for at skåne målfelterne 

o Udfordring ift. mindre mål 

Evaluering af børneudviklingstræner 

- Brug evt. tid på en trænerlounge til at afdække behov og præferencer 

- På linje med bestyrelsens betragtninger, gav flere fremmødte udtryk for, at der er behov for en 
profil, der er mere opsøgende, og tager initiativ ift. at få arrangeret aftaler med de enkelte 
trænere. 



Tilskud til enkelte hold, arrangementer og lign.  

- Opmærksomhedspunkt, da det fylder meget for de enkelte hold. Derfor; vigtigt med klar 
kommunikation om, hvordan det håndteres. 

- Økonomisk prioritering fra år til år 

Kontingent 

- I forlængelse af snakken om tilskud og økonomiske prioriteringer, blev der rejst spørgsmål til 
kontingentniveauet i klubben. Herunder spørgsmålet om man bør hæve niveauet eller ej? Hvad 
er kontingentet relativt til sammenlignelige klubber i nærheden?  

- Igen en økonomisk prioritering; Hvad giver den største velfærdsgevinst for klubben og dens 
medlemmer? Hæver man fx kontingentet, giver det selvfølgelig bedre muligheder for at yde 
tilskud til enkelte hold osv. til gengæld bliver det dyrere for den enkelte at være medlem. 

- Kontingentet blev hævet en smule i forbindelse med åbning af kunstgræsbanen med henblik 
på at dække de medfølgende driftsomkostninger. Fra bestyrelsens side, ser man dog gerne, at 
vi bevarer nuværende kontingentniveau og lader kr. og øre blive ”lokalt” ude på de enkelte hold. 

Mål på græsbanerne 

- Ønske om letvægtsmål: Klubben er i løbende dialog med Sport & Fritid om muligheden for at 
udskifte målene. 

- Flere har oplevet at målene bliver spredt ud over hele anlægget, langt væk fra deres 
’oprindelige’ plads, når græsset slås.  ”Gartner” kontaktes.  

 

3. Aflæggelse og godkendelse af regnskab 
Lisbet fremlægger regnskabet (årsrapport) – kan findes i særskilt bilag. 
 
 

4. Forslag til handlingsplan og budget for det kommende år 
Lisbet fremlægger budget og Rasmus handlingsplan i form af vores årshjul. Budget nedenfor i bilag 
B. 
 
Budgettet viser at de penge der kommer fra kontingent, aktivitetsstøtte og sponsorer er nok til at 
drive klubben men også at der ikke er en stor ekstra pulje at dele ud til holdene. Det vil sige at der 
ud over den daglige drift næste år er afsat 50 kr. per spiller til afslutning og holdgebyret til Ikast. 
 

5. Valg af formand og øvrige medlemmer til afdelingsbestyrelsen (valgperiode 2 år) 

I år er 3 medlemmer af afdelingsbestyrelsen på valg  

- Karina Astrup Rasmussen 
- Lasse Kjær 
- Rasmus Højlund 

Alle kandidater modtager genvalg – bestyrelsen fortsætter uændret. 



6. Valg af revisor 
Ikke relevant – hovedforeningens revisor reviderer vores regnskab. 
 

7. Behandling af indkomne forslag 
 

Forslag 1 - Indføring af fast KHIF Fodbold trænerårshjul med alle centrale faste aktiviteter 
o Fordeling af pengegenererende aktiviteter, fx omdeling af Kirkeblad, så det ikke bare bliver først 

til mølle via facebookopslag. 
 Turnusordning sættes op i trænerårshjul. 

o Information vedr. turneringer, inde/ude/vinter og tilmelding hertil 
 De forskellige turneringsforhold, -regler, -tilmeldingsdeadlines osv. varierer fra 

årgang til årgang.   
 Derfor vigtigt at understrege, at det er det enkelte holds (trænere, holdledere 

osv.) eget ansvar at tjekke op på dette. Der skrives en generel påmindelse ind i 
trænerårshjulet om at være opmærksom på tilmeldinger osv. 

 Brug googlesøgning ”DBU Jylland vigtige datoer”.  
o Hvordan kan vi klæde trænere bedre på? 

 Henvisning til allerede eksisterende trænermanual.  

Forslag 2: Engagere/rekruttere flere frivillige ressourcer, som kan støtte KHIF Fodbold med afviklingen 
af faste/centrale aktiviteter i klubben. 

o Konkretisering; for at kunne engagere frivillige ressourcer skal vi være konkrete på den opgave 
vi ønsker hjælp til. 

 Kunne fx være en koordinator for pengegenererende aktiviteter.  
o Opmærksomhedspunkt til videre arbejde for bestyrelsen og klubben; hvad kan vi gøre som 

klub for at fastholde, aktivere og tiltrække frivillige kræfter.  

Forslag 3: Forbedring af kommunikation i klubben; mellem bestyrelse, trænere, frivillige. 
o Der ligger meget information på hjemmesiden, men den er ikke særlig brugervenlig. Ligger en 

opgave i optimering af hjemmeside. 
o Større gennemsigtighed og tilgængelighed; dagsordner, referater og regnskaber.   
 

8. Eventuelt  

Genetablering af afslutningsfest  
o Trænere / frivillige / ledere / sponsorer / seniorafdeling. 
o Hvornår giver det bedst mening at placere denne? 

 Forlængelse af juleafslutning? 
 Sommerfest? 

o Kåring af årets trænere og ledere.  
  



Bilag A: Beretning fra afdelingsbestyrelsen 

Præsentation af 2025 
Bestyrelsens tanker om året 2025 i KHIF fodbold.  
Klubben har over det sidste år haft en vækst i tilgangen af nye spillere, hvilket er meget positivt.  

Det kræver et fokus på vores eksisterende forhold for spillere, træner og frivillige. Derudover ønsker vi i 
bestyrelsen at fortsætte udviklingen af nye tiltag i klubben.  

Stævner og arrangementer 
I 2025 fortsætter vi med Pigeraketten, sommerens fodboldskole er allerede under planlægning, 
ligesom vi stadig fokuserer på vores deltagelse i Ikast Cup. I forbindelse med Ikast Cup kommer 
klubben igen i 2025 til at støtte holdene økonomisk, så flest mulige hold kan deltage.  

Ift. budgettet er det et fokuspunkt for os at hjælpe holdene økonomisk i forbindelse med deltagelse i 
stævner uden for DBU-regi. Hvordan fordelingen kommer til at foregå, er endnu ikke besluttet. 

Den sociale del i KHIF understøtter vi blandt andet med vores fælles juleafslutning i klubben samt 
klubbens deltagelse i fodboldens dag. Vi ønsker også at fortsætte med at dele alle de gode historier fra 
klubben på de sociale medier.  

At være træner i KHIF 
Bestyrelsen ønsker at understøtte udviklingen og hverdagen for trænerne i klubben. Derfor fortsætter vi 
med mulighederne for kursus, trænerlounge, inspiration til træning osv. Vi leder efter en ny 
børneudviklingstræner med en lidt anden profil og søger fortsat efter en pigekoordinator, som kan være 
med til at styrke vores pigeafdeling yderligere. 

Derudover har vi stadig fokus på vores unge assistenttrænere som understøtter vores trænere og 
samtidig får indsigt i trænerrollen i fremtiden. 

Samarbejde  
Klubben fortsætter i 2025 med samarbejde med diverse samarbejdspartnere.  

Samarbejdet med halbestyrelsen omkring forbedring af vores indendørs faciliteter, herunder det 
nyopstartede cafeteria i hallen, der fortsat er et fokus. Cafeteriet giver muligheder for socialt samvær i 
klubben vinteren over og vi er som fodboldklub aktive i samarbejdet, så vi kan fortsætte med at holde 
det åbent i foråret og sommeren.  

Samarbejde med AGF fortsætter med muligheder for diverse arrangementer for trænere og spillere 
samt muligheder for ekstra fællestræning   

Faciliteter og materialer 
I 2025 har vi fortsat fokus på materialer herunder bolde, veste osv. Vi har brugt sidste år på at sikre 
materialer som matcher antallet af spillere i klubben. Det holder vi naturligvis stadig øje med samtidig 
med net, mål osv.  

Bestyrelsen har som sidste år afsat midler til opsparing til et nyt underlag på kunst i fremtiden, som er 
et krav. Hvordan denne proces kommer til at se ud ved vi ikke endnu, men vi vil sikre at vi har 
økonomien når det bliver aktuelt. 



 

 

Bilag B: Budget 2025 

 


